

監警會在2016年3月至2016年7月的網上動態 IPCC's online activities from March 2016 to July 2016



朱敏健秘書長出席香港樹仁大學周會影片經已上載

Video of Mr Ricky Chu (Secretary-General) at HKSJU assembly has been uploaded

朱敏健秘書長出席香港樹仁大學周會的影片經已上載至YouTube「監警會頻道」

為了履行《監警會條例》第8條1(e)賦予監警會的法定職能—加強公眾對監警會的角色認識，監警會一直積極向公眾介紹兩層投訴警察制度以及會方的角色。

在2016年1月26日，朱敏健秘書長應香港樹仁大學的邀請，出席新聞與傳播學系的周會講座，向近四百名學生介紹監警會的歷史和職能，並接受了《樹仁新傳網》的訪問，討論監警會的角色和公信力。本會在此鳴謝香港樹仁大學新聞及傳播學系製作周會的影片，該影片現已上載到YouTube「監警會頻道」，供公眾觀賞。

Video of Mr Ricky Chu (Secretary-General) at Hong Kong Shue Yan University (HKSJU) assembly uploaded to the IPCC YouTube Channel

For the IPCC to discharge its function under section 8(1)(e) of the IPCCO, to promote public awareness of its role, the Council diligently introduces the public to the two-tier police complaints system and the role and work of the IPCC on an on-going basis.

On 26 January 2016, Mr Ricky Chu (Secretary-General) was invited by the Department of Journalism and Communication of HKSJU to attend their weekly assembly, and gave a talk on the history and functions of the IPCC to around 400 students. He was then interviewed by the "Shue Yan Media Lab", to discuss the role and credibility of the IPCC. We would like to thank the Department of Journalism and Communication of HKSJU for producing the video of the assembly. This video is now available on the IPCC YouTube Channel for public viewing.